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For this purpose, the attorneys are hereby expressly granted the power to: (1) appear, before any Court of civil, administrative or criminal jurisdiction; (2) act as plaintiff or defendant; (3) submit applications, demands, responses and other petitions, motions or requests; (4) pay taxes, fees or any other obligations; (5) negotiate and settle; (6) take all legal resources; (7) receive monies and valuables; (8) comply with any other legal requirement necessary to protect the mandators' interests;
	Translation – Russian


Для этой цели согласно данному документу уполномоченные наделяются правом: (1) представать перед любым судом гражданской, административной или уголовной юрисдикции; (2) выступать в качестве истца или ответчика; (3) предъявлять заявления, требования, ответы и другие ходатайства, прошения или запросы; (4) оплачивать налоги, сборы и иные пошлины; (5) вести переговоры и принимать соответствующие решения; (6) использовать все допустимые законные средства; (7) получать деньги и ценные предметы; (8) обеспечивать соответствие иным законным требованиям, необходимым для защиты интересов доверителей;


